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do you think it would be helpful in any way to have certa’ 

Inforwtion in connection with the Sirhisn case and the

evidence

be

in
to

no

asked

A

in the Sinan case in your fH in case you should

for

the case.

a professional opinion o’ the Sirhan appeal?

WHf I did want to get a picture of the bullets 
But I don't know whether I would be calhd upon

render any opinion.

I had not testified during this trial and I had

anticipation in my mind that if I took these photographs or

I made these

hire me.

Q

according

September

20

•• A

to
1

examinations that some of them might come in and

It never entered my mind
I notice, Mr. Harper, your next visit, at least 

the record, that has been provided here was

1970. .
I believe that is Grand Jury EhhMt Number

Will you take a look at it, please?

Yes

Did you ask

on that visit?

gun.

A

Q

or the trial
A

WU, Grand

Did you ask

number?

for Grand Jury Ehhbbt Number 7

Jury Exhibit Number 7 was the Sirhan

for it under the Grand Jury Number

Well, I wool&nt have asked under the Grand Jury
Number because I don’t think I ever knew what it was at that
time
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1 I found out what the number was ta the Grand

2 Jury because on one occasion the clerk said they didn’t have

$

3 the gun available

4

5

Q Who told you that?

A I believe I was told that by the representative

6 of the clerk’s office, in this building
7 I can’t remember the exact language but I asked

8

9

10

11

for it under

I had to ask

A

Num^sr 7 and I was

for Exhibit Number

That was, to your
That’s right

told it wasn’t available, that

6
knowledge, the Sirhan gun?

12 I recall he came back and he said — weH, I
13 don't know what he said, that’s been too long ago; but I
14 think he came back and he said that I wanted Number 6 and
15.

16

17

18

19

20

21

22

23

the gun still had the Grand Jury Exhibit

brought it

A

Number 7

I told
back in a

when I told
right away

Q

Do you

Just a

him what

him I wanted to see

sort of envelope.
recall what kind of

the gun and he

envelope it was?

brown mannia envelope and he won’t back

I wanted was the gun, he brought it back

I notice on the Grand. Jury Exhibit Number 20

dated September 1, 1970, that a number of the exhibits have
24 been put in circles and then there are "X" marks across 'the
25 cirdes
26 You will note that some of the eXhbits have no
27 circies’ or "X" marks on them at all
28 Those exhibits are 52-A, 53-A and then it jtmpo



1

if S'5*' :?^!i#" ^

2

over to 62, 63, 64, 64-A, 64~S«
As to these marks or lack of marks, d° they

3 have any-significance to you, Mr. Harper?

4 A 'No, I’m sorry, Icant help you °n that

5 I ca?t interpret their hieroglyphics*

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Q

numbers that.
A

on there.

9 and the

#17 16

17

18

19

20

21

Do you think that you saw the ^^^^s
I just read off i° you?

I think the original ambers d°wn there

It looks like my handwriting except for

the

I put

the

19.
I don’t think

I asked for those later and

I put those down. I think maybe 

then they put those dow*.

o How about these exhibits that I just read off,

they have, no circles or check marks on them. 
Do you think those could have 

that you didn’t see at that tme?

A

"X" marks

A

been, the exhibits

WU, it’s possible. -

And the ones that are cirdes
above them? are the exhibits that

and

you

then th©
did see?

Wei, as I say, I cant interpret their heiro-

22

23

24

25

26

27

28

glyphics.
I know I did ask to see a large number of 

eXhUbUs and I really do!* k» whether they brough them 

ail out or not.
As I say, I can‘t say at this time.

I think you’re just speculating n°w, because 

its been too long ago.

I-



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14
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20
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22

23

24

25

26

27

. ' Also, like I said, I wasn’t paying too much

attention to what the exhibit clerks were doing.
■ After all, Vm not responsible for maintaining 

records — that’s a function of the dark’s Office.
q And at this time you don't know whether you saw 

the originals or copies of the originals?-
A Well, as far as the ballistics evidences, I

would say that I saw the originals. As far as the others, 

it probably may have been copi.es.
Q All right, let's go .on to Grand Jury Exhibit

W-Uiser 21. .

• That's the exhibit review form for September

21, 1970.

I notice on that that you asked for Exhhbit 
81.

A Yes, that'S right.

' Q And those are the photographs in connection 

with the autopsy report?

• A Yes, that’s right.
Q All right; let’s go on to Eihibit Number 22,

and the exhibit review form for October 9, 1970.

: You notice where it says, “Idutiflcatoon”, it

says, ”O.K.”, with a line underneath.

' Do you see that?
• A Yes.

Q That would seem to indicate that your idenifi-

cation was "O.K.", and I assume by that time you must hav® 

been reasonably well known to the men down a the Clerk's28



1

2

3

4

5

Office?

A

Q

gone through
number

Yes

And some of the other slips'that we’ve already
I notice that they put down your license

6 Do you remember when that was started to be

7 done? .

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

A

a new one,

That business of taking down linnse numbers was

but

I don't. recall

it was done in

I believe at the time of the
if it was done at that tm*e#
the past.

I know when it started, and I

Kirschke case,

butt I don't think

have been in

there many timers and I filled out a slip, and many times the
attorney has been along with me and we have gone in and.

looked at some evidence and then gone 'out.

However, I recall after 'a time they started

asking for identification and they wanted to see my driver's

lieense and

case?

Q

A

I know that
Q

many times
"O.K,"?

A

they took down the number.

Do you know if that happened only in the Sirhan

I think

they were

Anyway,

that started sometime before that, but

doing it
by October 9, you had been there so

that they knew you and they, just put down

W^r apparently.
27 I would take, it by that Ume I was .pretty weU
28 known
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2

3

4

5

Q And on that date do you recall whether you were 

given the original evidence to look at?
A Yes, I believe I was. . "

Q AU righty going over to Ehiblt Number 24, 

Which is the date of 11-5-70, on the exhibit reviewing form,

6

7

8

9

10

11

12

13

14

’ 15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

do you recall your visit of November 5,.1970?

A I don’t know — what I mean is, I don’t

recaii that specific visit. -

Q Do you know about what tirae you got there?
A No., I haven’t any ictea. •

Q In any event, you asked to look at Exhibits 

47, 48, 50, 51, 52, 53,54 and 55?

A Those numbers are on there so I guess that is
correct.

Q Most of those items were the hard-core
baHistics evidence, were they not?

- A Yes. ' •

Q Did anyone with, you, during this visit:, ever
handle any of the evidence?

A WU, Mr. Robertson. '

. Q That's the gentleman from the Hycon Camera?

A Yes.

Q Is he a criminalist?
.A No; he's an expert on the Hycon.

Q Incidentally, are you a consultant to Hycon
Camera Company?

A Yes.

0 Was that a paid consultantship, sir?

J



1

:5

Sort of, yes

2 Vm not sure what that answer means

3 Did you receive any money’?

4 A WU, sort of

5 They insisted I be compensated for part of the
6

7

8

9

10

11

12

13

time I was

with this
me, and I

Q

guiding them in some of the technical problms

camera, so they worked out a little contract for

was

development?

A

started on

Q

compensated for some of my wok.
This Hycon Camera L.s a recently new camera

Yes, since *68, I think the development work

about in 1968

Was Lt your interest toward Mr. Robertson that
14 the use of. the Hycon Camera in connection with the Sirhan
15 case-would perhaps enhance the reputation of the Hycon
16 Camera?.

17 A I don’t think that I had any discussion. I used
18 Lt. I wanted to use Lt to photograph as many bullets as I
19 could and especially bullets that have any historical
20 sLgnificmce
21

22

23

24

25

• a

time into
A

o
A

the
Did you bring a comparison microscope at any

Clerk's Office to view the Sirhan exhibits?
No, I did not

Was there any reason for that?
Its too heavy to carry

26 im an old guy
27

Q Was Mr. Robertson a marketing representative of

Hycon?28
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1 He’s not in the marketing end of -it.

2 He had to do with a number of items that
3 concerned the camera

4 • I believe that he has recently retired

5 Q Is your relationship with Hycon camera coning
6 up to today?
7

8

9

10

A

Q

25. That is

Yes.

All right. •

Let's take a look at Grand Jury Exhibit Number
the visit of November 16, 1970

ll I believe I mentioned before it might be­
12 November 26
13

14

A I think it’s November 16th

Q Once again you requested' to see primaaily tte
15 original ballistics evidence on that date?
16

17

A That’s correct

Q Do you redl the tme that you arrived at the
18 Clerk's Office on that particular date?
19

20

2:1

22

■ A

but I have a

there on the

No, I really can’t.

I believe — and I don't know why I say this

vague recollection my wife accompanied me down

16th
23 I don't know why# but maybe she had some
24 errands in Los Angeles and I picked her up and we popped
25 into the Clerk’s Office.
26 That happened on one occasion, but I couldn't
27 be sure which one it was

Q Did you ever make any cojappaint about any of the28
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■M'1.

attitudes of the edhhit custodian clerks dow- there at the

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

Clerk’s Office, during the course of the visits you made?

A

Q

days later,

dates.
A'

Q

A

requested

correct?

A

Q

I never made any complaint about, the clerks
After November 16th, you were down there two

on November 18, 1970?

WH,

Grand

Wil.,

I see

as. I

Jury
that

say, I didn’t keep track of the

EXhlbit Number 26 is; dated 11-18-70'.;

mist be right, then
on Grand Jury Ejdhbit Number 26 you

Exhibit Numbier 6, and that was the gun; is that

I believe so
Did you conduct any examination of the gun.

if, in .fact,

A

you got it, after you received it?
Weil, I think on this occasion I merely made a

supefieial examination of the gun. Let’s see, the 18th —

I think it was on this day I made the photographs of sxhhbxt
55

2 AH right; lets go over to January

■that’s Grand Jury E&ibit Number 28

To your knowledge, had any exhibits

12. 1971;

been shipped

up to the Clerk’ of the Supreme Court at the time you walked

into the Clerk’s Office on January 12th?

A

pretty sure

Used here

No, I don’t think so
Some of the edihbits may have gone, but Im

that on that day I saw these exhibits that were

because they got them Girded and again I don’t



1 know what the heiroglyphics mean, but X imagine I saw these

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

exhibits on January 12th. ,
q Do you know what .the check marks are over three 

of the exhibit numbers? •

. Do you know what the significant of those check 

marks are? ' ■

A No, I have no idea.

q You notice Exhibit Number 6 is Used on this 

exhibit reviewing form.
, A Yes. •

Q Exhibit Number 6 would be the Sir!an gun?

A Yes. _
q Would you tell us the kind, of -examination you

made on Mr. Sirhan’s gun at that time, on January 12, 1971?

A WH,X don’t recall specifically.
'Q X notice on that occasion you asked to see 

Exhbbt 81, which was the autopsy photographs again?

A Yes. ■

Q Did you ever make any visits to the Clerk’s 
Office in this building to see any of ■ the exhibits after tens 
last date that we have been concerned with, January 12, 

1971?

. A Weil, X think the next visit after that was

probably the occasion when X was told the exhibits were no 

longer there, and X was to go to the Clerk of the Supreme 

Court, if X wanted to see the exhibits. .

Q Have you, in fact, made a visit t° the Clerk ©f 

the Supreme Court within the past month, in an effort: to see
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1

2

certain baXlistics evidence that might have been introduced 

during the Grand Jury presentation of ths Sirhan case?

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

A

Supreme Cout 

remem>er.

toseal’s
A

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

Ive been in the office of the Clerk of the
, either here or in San Francisco? I just don’t

Do you know Mr. Ron George, of the Attorney

Office?
Wil, I've heard the name. Ive never mt

him. I don’t think I would know him

Q

photographs?

A

0
clear, have

sent from

Office in

A

2

exhibits
A

Was he there when you photographed the autopay

No.

Mr. Harper, so that the record is perfectly
you seen the exhibits, since the exhibits w^

the Clerk's Office on the 4th Floor to the.Clerk’s

the Supreme Court?

in

No.
Have you made any request to see any of the

the Sirhan case?
WH, not officially or formally. •

I've expressed the opinion, I think to you on

one occasion, that I would lite to again see some of to 
exhibits but I’ve never made any fomal or official request 

to see any of the exhibits again.
2 Have you been in the Clerk’s Office in We 

Suprom Court at the State wilding downtown, asking t© see
any of the exhibits?

28 A I believe I have



1 Q Does the EXhbit Number 5-B have any

2 significnice to you?

3 A 5-B?

4 Q Yes.
5 WH, I’ve. heard about
6

A •

What significance does it have to,you?Q

seen it.7 A.
it, andactually seen8 stories about it but I’ve never

9 that’s' about, all.

effort during10 HaveQ

11 to see Exhibit 5-B
12 No.A
13 further.I’ve nothing

Are there any questions to14

15 this witness#?
16

17

18 Attorney

Apparently there.axe some19

20 BY MR. HECHT:
21

Q

22

23

24

25

26 A
27

and im sure they all saw them on the various occasions that

MR. HECHTS

THE FOREMAN*

you made any 

at all?

Yes, they 'would be aware of it.
Those ar1® fairly sizable-physical objects,

Well, 5-B I have never

it.

!'*ve bear'd

the past month

he directed to

■ if so, please write them out and they wil be 
directed to the.-Witness through the Deputy District

Mr. Harper, one of the Grand Jurors would like
to know whether in your opinion the persons in the Clerk’s 

Office were subtmiaiyy aware of the fact that you were 

bringing in all these cameras and other scientific equipment 

when you were down there, if they would be aware of it?

28
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1 I brought them in.

2 O As a master of fact you had to set up a very

3

4

visible, powerful lighting system to take the kind of pictures 

you were taking?
5 A No, that’s not true.

6

7

8

9

We plugged into the 120-voltt power source.

I think we inconvenienced them by cutting the fans out, 

or something, but 1 don’t remember what it was.
Actually I forget how much wattage it takes to

10 have those camera lamps light up, but it isn’t any higher

11 power.

12 MR. HECHT:

13 THE FOREMAN?

No further questions. .
Any furler questions from any of the

14

15

16

17

Grantd Jurors? .
. ' Apparently not.

Id Ike to caution you not to discuss or imp-art 

at any time, outside of this jury room, the questions that
18 were asked of you in regard to this matter, or your answers,

19 until- authorized by this Grand Jury or the Court to discuss or

20

21

22

23

24

25

26'

27

impart such mi Otters. .
You will understand that a violation of these 

instructions on your past may be the basis for a charge 

against you of contempt of court. .
Do you understand that? ' •

• THE WITNESS? I do. ' .
(Whereupon, the witness, WUim W. Harper, was then 

escorted from the Grand Jury Hearing Room by the Sergeant

28 At Arms.)



1

«;

2

3

At Arms.)4

5

6

GERALD D. LENOIR,7

was duly sworncalled as a witness before the Grand Jury8

as solows9

that the10

pending beforeevidence you shall give in this matter now11

12

13

14 help you God?

15

16

17

EXAMINATION18

19 BY MR. HECHT:
20

21 sir?
22 A
23 Q

24

25

26

27 that, claim of privilege
28 Thank youA

I do not wish any questions I may ask to intrude into the 
attorney-client privieege and if you f^1 I'm doing so, 
would you pleas© indicate that and I certainly will respect

THE WITNESS: I do.

(Thereupon, the witness, Gerald D. Lrnoix, was ^n 

escorted into the Grand Jury Hearing Room by ^■sergeant

MR. HECHT: Mr. Gerald Lenox, please

Mr. - Lenoir, what is your businesss or occupation,

THE .FOREMAN: You do solemnly swear

the Grand Jury of the County of Los Angeles shall be 
the truth, the whole truth, and nothing but the truth, so

I am an attorney.

Mr. Leuor, I want to make it perfectly clear

!^»,.>1«.



1 , Q Have you ever been an attorney for Mr. Sirhmi?

2 ■ A. No.

3 ■ Q In connection with the Sirhan Bishara Sirhan •

4 case, I show you Grand Jury Exhibit Number 7, which appear:®

5 to be an exhblt viewing slip bearing your name.

6 This is a photograph of the original.

7 Would you kindly examine that, please?
8 ■ A Yes. ■ '
9 (The witness complies with counsel’s request.)

10 Q Does it look familiar to you?

11 A Yes, it does.
12

q . Did you have occasion some time during the month
13 of Junie 1969 to come down to the Clerk's Office and fill
14 this out? ■
15 ■ • A Yes, I dd.
16 Q ■ I notice at the bottom of the ex lb it. review
17 form you sought permission to review an exhibit, and that
18 exhibit is B--19?
19 is Yes, sir.

20 Q Was Exhbit B-19, to your recollection, an

21 object-or an iem that had been inrodduced into evidence
22 during the course of the Sirhan Bishara Sirhan trial?
23 . A Yes, sir. •
24 Q And what was it?
25 . A It was a set of questtonmaires which Sirfcan’s
26 attorney had sent out to different judges, challenging the
27 makeup of thea Grand Jury.
28 That was in connection with his dam that the



1 Grand Jury was unconstitutionally constitute.

2 Q

3 Individual,

4 you went to

Can you tell us without identifying the 
were you ireps-esenting someone else at the tim 

see this particular document or ^ri^ of

5 documents?

6 A Yes? thats correct:.

7 And that was a matter of interest to you, was

8 it?

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

A

to the client

Q

requested?

A'

Q

were finished

A

MR

THE

witness by

Yes.

that
Were

Yes.

I thought, possibly, it might be helpful
I was representing.
you shown, the documents that you

And were they returned to the Clerk after you

with

Yes,

HECHT:

them?

they were.
Fine?

Any

any member of

I have nothing.more

questions to be directed to t^s

the Grand Jury?

If so, please write thm out and they will be 
directed to the witness through the Deputy District Attorney.

Apparently not
im sure, Mr. Leioor, i need not caution you

about the need for secrecy as to what you have testified to

here
MR. LENOIR: I understand, sir

THE FOREMANS Thank you 80 much for coming in

■ (Thereupon, the witness, Gerald D Lenoir, was then





1

1

3 - -oOo—
4

5

6

7

8

9

10

present11

12

been present since the inception of thispresent.that have13

14 matter.

15 You

Robert Kaiser16

17

18

19 At Arms.)
20

21

22

was duly sworncalled as a witness• before the Grand Jury,23

24 as follws:
that the25

pending before26 evidence you shall give in this mater now
27

may proceed, Mr. Hecht.

ROBERT B. KAISER,

1:30 P. M

THE FOREMAN: You do solemnly swear

the Grand Jury of the County of Los Angeles shall be the 
truth, the whole truth, and nothing but the truth, so help y°u

LOS ANGELES, CALIFORNIA, WEDNESDAY, AUGUST 18, 1971

req^ss.)
THS SECRETARY: There are twenty-one Grand Jurors

MR. HECHT

(Thereupon, the witness, Robert B Kaiser, was ^en 

escorted into the Grand Jury Hearing Room by the Sergeant

THE FOREMAN: The siame twenty-one Grand Jurors are

2

THE FOREMAN: Let the record show the Grand Jury has 

reassembled and the court reporter is present.
The Secretary may .call the roll.

' • (Thereupon, the Secretary complin with the Foremans

28
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1

^h '

I doWITNESS:THE2

3

• 4

5

6

Good7

will8

business or9

A10

11

and a free-lance writer.12

13

Must Die”?14

Yes,15 A

Does16 Q

it does-.17 Yes,A
in pocket-And this book is currently available18 O

as well as in hard cover?19 book form,
20 A
21

with eitherDid you have0
Sirhan?

the defense
A

that official connection?And what wasQ

A

investigator

Q

any official connection 

during the tra of Mr-

Yes, it is.
Thanks for the plug

BY MR.. HECHTs

During the ’trial I was acting as a defense 

for Mr. Grant Cooper and also Russell Parsons.
When the trial was over and the guilty verdict

occupation is, sir?
I am a wither. ,
I was formerly a correspondent for Time Magazine

I am.

"R f.k."* refer to Rolbct F- Kennedy?

Ar© you the author of a book called, "R.F.K

God?

22

23

24

25

26

27

28

afternoon,, Mr. Kaiser.
you please tell the Grand Jurors what your

or prosecution
Yes, I did.
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penalty

SO^’W

1 I and the death verdicts had been returned, did you

2 have occasion to make

3 the 4th Floor of ■ this
visits to the County Clerk*© Office on 

building in connection with any desire

4 on your put to look-at th! evidence?
5 A

6

7

cluse of my 

missed or I

Although I had had access during the trial, he- 
connection with- the defense, there were items I 
wanted to double check, so I paid several visits

8 to the Clerk's Office
9 Q

10 about when

Wien you say "several visits", are you talking 
the trial was over? ■ -

i

11 A
12 Q

13 A
14 Q

That’s right*

Approximately how many visits did you make?

Perhaps three or four, no more than five.

AH righti, I invite your attention to an

15 MhMt that bears the date of November 28, 1969, and that is
16

17

18

19

20 .

21

22

Grand Jury Exhibit Number 32.

' ’ I represent to you, Mr. Kaiser, that purport© 
to be a photograph of a somewhat smaller document that we 

have been referrng to in this proceeding as an exhibit 

reviewing slip, or an exhibit reviewing form.
NIU you take a look at that document and’ 

tell us if you recognize the document?
23 A
24- smiler slip

It looks to be a photostat or a blow-up of a 

that I filed, out.
25

26
Q

27
document and

That is my printing.

AH right; based'upon your observation of that 
your own. recollection in this matter, did you.

28 in. fact, make a visit to the Clerk’s Office on November 28
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■ • . V*

A

'J!"A ^“ .'^'A W'
'I.

1969?

.*1 2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16.

17

18

19

20

21

22

23

24

25

i 26

27

28

Q

Wei, apparent raid. / . . .
Do you have any particular recoLLectioni or .

spejlisic rCcolLecton of 'that visit by yourself?

A rm not sure Whether it was on this visit -or
•another visit. I made severai visits. I had some photo­
stats made of certain psychiatric and psychological dibits 

that were, put into the record by the defense attorney*

Q Ml right? Let me go into that matter so -that

the record may be clear.
For the sake of clarity on each of ihes© visits 

and you say there may have been as many as five* bet in any 

event on each of the visits, were you given the opportunity

to. examine any of the original exhibits or copies 

original exhibits? ■ . '

of the

A

came here?
A

■ Q

given accesses

A

to.

Yes, I did.
That is trie in each of the visits,. when you

Yes.
Did you at any time, or were you at । 

to the original exhibits, in the case?

I believe that

any time

— its hard to remember I

think most of 

that I saw.

Q

the feme there wee Xerox: copies of the

You say "most of the tme r and I' sense

documents

that

perhaps in your mind there is some question of whether that 

was true all of the time?

A Yes, but I'm trying to stmebeb now. Xb’« b®®
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a couple of years ago* • •
I Mdnt view any of the so-called hard

3
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evidence, We the gun or-the buims or •even'his books th^ : ;

were put into evidence. - * ■ .
I was merely concerned wth getting the records

at. that tie, which I wanted, which ware 

reports and the psychiatric report’ that 

public record.
q Did you, in fact, fiH oct

the psychological 
were put into the

this exhibit reviewing '

, the decks■ofce down­form every tme you made a vs • • .

Stairs?

A

Q 

front of you?

A

Q 

background!

A

I joined 

a Jeshlt

received

1966,

Yes, x believe I did*
was that the same kind of ^-m mt swears in

To the best of my recollection, ye’*
CaM yon tell us, pease, what you educational

!’, Mr. Kaiser?

the

I want to Loyd® »oueg« her® in Los Angeles, 
seoiew of Jesuits in 1948, and 1 s^ to be

Priest
I

a M.A.
I

for 10 years, and I left before orainati°n 

continued with my further education, and I

in Philosophy.
wet to work for Time Magazine in 1961 to

and I would

Q

Since that time Ive been a fee-lance writer, 
me, to say that my education has been c°nn»ng> 

ME. Kaiser, 'let me ask you ths qu,e!tlon!
Do you have any knowledge whatsoever in '
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connections with the taking of any pages frtm the Clerk's

Office of exhbits relating to the ■•Siahan ©is^ar#
S&han cases?

A

■ Q

■ Christina?
A

A

Q

under which

A

me to check

Yes, sir

Do you know a man by the name of Mr. John

Yes, I do.

How long have you known Mr. Christian?

Since I 'met him in August of 1968. , 

Can-you tell us, please, the cicumstances 
you became acquainted with Mr. Christian?

An editor of Look Magazine phoned me and asked

out a story that they were approached! with by

Mr. John Christani of San Francisco, to try to see whether

indeed, he had a story that the editors would care to

purchase

begani. a kind

Q

in person or
' A'

So I phoned Christian in San Francisco
of relationship
Wien was the last time you have talked 

telephtonLcally with Mr. Christaie? .

I would say about six weeks ago; there

and that

either

was a

meeting of the local members of .something called. the ' 
National Comlttee to Investigate Assassinations, including

Mr# Dick Sprague and a woman caied Lilian CastelOn©, and

' a gentleman by the name of Fred Newcomb, who has done an 

elaborate study on the DaMas.-A#safissAatsLon«
. These people are buffs who- gather data on the 

various 2ssaseinaticnis that have occurred. I have been
28
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approached by these people and introduced to voltmintous 

others who darned that they had miterial concerning the
• RiF.K. assassination and also, the -other asoaeszhtinis*.:

■ . These people collect material Ike other people

, •collect postage afcm# and they trade that mtteial back and 

- • forth.

They have a kind of underground network of 
these people and there was a kind of local mating and that 
was the first time I ever met these local people and John

■ Chistani was there. ' '

Q I see

During the period of time you've known

M?, Christian, have you ever had a conversation with him

relating to 
. the Clerk's

A

Q

the fact of certain documents being.-taken from

offices?

recollection

Yes.
Can you tell us, please, what is your best 

as to the approximate date or the specific date

if you have it, that the conversation, took place?

A Some tm® in 1969 and that is about the beet I •

can narrow

Q

place?.

A

Q

A

Q

it down

■MU

to.

you tell' us where that conv^atilon took

At John Christian's apartment.

Where would that be? .

On Larabee, in West Holywocd. .

Wat ware the csirumMtanies8 that led up to your
being present in that apartment?28
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John' calls me all- the time. I had a lot of
information., having had access to most of the police reports 

in the case’ and .also the FBI reports — at leas# all of- those 

that were in possession of the District Attorney*s Office^

. John knew of my'experience in this area and

John, as -an assassinatim buff, wanted-to talk to me and 

he wanted to get infomation from me. . .

He was very anxious ■ to share inomaiti.©n though

it was a

Q

£
He had a

a lot of

pretty much one-way shoring.
From you to hm?

Yes; but he was a very interesting feUow. 
lot of energy and he had a theory ^d he was doing 

leg-work and- inervlwrnqr people by telpphbne and ■

usually he recorded those telephone conversations! and 

one of his prime suspects in this caste — he is a conspiracy 
buff. He is looking- for others ■ that may have been involved 
with Sirhan and there was a preacher who was his favorite 
suspect. That man was Mr. Owens, Jerry Owens. •

He had telephone conversations with a lot of
people who knew Owens.

• At one point when I was in the Sheriff's Office 

looking at their set of exhibits/ they kept a kind of daily 
record of Sir han's activities in his cell and tucked into each 

of -these daily notations would be'correspondence between the 
UnderShheiff and the Sheiff, OF between one of the Deputies 
in charge of the jail, an Un^r-Sherlff', and I came across 

an interesting Sheriff's Report- dated December 31, 1968, in 

which it was apparently the Sherfiff's Office, down in Lakewood

^11
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had picked up a man who fold a wild story about some people
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me

in Orange County who had deilt with a preacher who had 

connection with the guy thatkiHd Rchbrt Kennedy.

I had the names and that was a revelatoon to
I kept it under my hat and I didn't share it with

Ouristam, but in my on-going investigation of the

assassination I did draw up a plan
could have led to evidence bearing

In that quest it led

Peter Noyes, who was a producer of
Channel 2, who was carrying on his
tion

of
on

on

inquiry which I thought
another co-ccnspiranir

to a fciow named

the Big News on

own private investiga-

In order to get inOomatOon fom Pete I had to
give information to him, so

Office report:, and then the
i.n order to get information

I told him about the Siheiff *s
same kind of thing happened;

fom Christian Pete had to share

information with Christie and he gave Christaan the

substance of
me and said

that?" and I

that Sheriff ’ report. Then Chhistian

You so and so, why didn*t

•gulped and I sad, "WH
way hat would help you.20

Anyhow Chhistiin took down

wore in the Sheriff** Report and did hi

called

you tell me 

didn't know

those: samas

investigatonn on imevieewlng over the teilppionei

about
in any

that

He would give an assumed name, and say he was a

reporter for KSJ, I be eve, — it’s not terribly ethical for
a newsman to do tha - worked to his advantage

He was ou ■o k . why I had held back that
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know really* what was the ©onaactin 
fact and he wanted to know* re^-y'

between these people and Srhan- . m
I know that is going a long way around a* to “e I

reason* but

apartment.

Q

A

Q

statement 

documents

26

27

that is why I wa. vising thee ln Ch1*6*"

You were there at hi. invUaUon, I lake *»

Ye*.
During the time you were there, aid he ^ any 

to you in connection with the taking of ©oxtail 

Cm the Clerk's Office m a* building?

A *“• .....a,
Q will you tell us, Please wha he ^d?
. x MiW he showed me so^ Xerox ©op* of

pages from

Q

Sirhan's notebook.
Did he make any ataewe^

that he displayed UK® t° you?

A

them out,

Q

them?

A

Q

at or about the time

I believe he boasted that he had sort of slipped

and he had borrowed ^^
Did he tel you item —re he had h^-

borrowing

From the Clerk’s office.
Did he tell you when he had engaged io thls 

activity?

„ recall seeing at thatQ how many pages do you reca

Hine?
A

pages —

. hnt were xeroxed
A half a dozen, at least, but W wer 

they were not originals©28
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q I shew you Grand Jury Exhibit Number 50.

Will yOU take your tine and satisfy yourself

by examining that document and tell me if you have ever 
seen the original or a copy of that document before?

A (The witness comiiies with counsels request.)
This is a Xeroxed copy of perhaps a photootatic

copy of Sirhan’s notebook.
Q You recognize it as such, do you not?

A Yes, I do.
I printed the whole thing in an appendix

to "R.F.K. MUS it Die".
q Let me ask you:

Did the pages that Mr. Chhistisn showed you 

resemble the same kind of pages that: you’re looking at 

right now?

A I really couldn’t say for sure. I just dont

know.
Q Can yOu tell us if they are the siame, or 

different?
A May I ask if there are any pages m.ssing foon 

this exiibit?
q I beHove that the Grand Jury wil1 find that 

there are, yes, sir.
Let me show yOu Grand Jury Ejdihbit Nu^er 52,

25 Mr. Kaiser.
The testmmony so far has been to the ffffct that

27 Grand Jury Exhhbit Number 50 is a copy of EhhbU Nu^er 52, 
or perhaps it would be more accurate to say that Ehhbit: 50 and28
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52 are copies of Piesple's Exhibit Number 71, the original

exhhbit in the Sirhan case.

Let me direct your attention to the first page

there, and you’ll notice there are some notations on that
page.

Of course there are acme different notations, 

but first of all you will notti.ee the notation Ql-1 FBI Lab 

and there is that FBI Lab stamp on every one of the pages in 

Echhbit 50.
I think yoia’ll find that to be true?

A Yes.

q Now I direct your attention to Grand Jury EJhhbit 

Number 52 and you see the same sort of markings on the various 

pages?

A Yes, I do.
q And also you see what appears to be red pen 

markings in the upper right-hmd corner?

A Yes.
Q And on the first page here it says, "Peooie's 71 

front cover4'?
A Yes.

Q And you notice that the pages appear to be marked 

in sequence?

A Yes.

Q Now, you notice in Grand Jury EXhbit Number 50, 

you see the same kind of handwriting, and they are photostats 
of the handwriting in 52, so I think we can assm that Stand

Jury EXhtit Number 50 is a copy of Grand Jury Bthhbi^ Samar



52. '

A Yes, I see that.
Q Now, having examined these documents, can you 

recall whether the documents which Mr.. Christian had had the 
same kind of notations in the upper right-hand corner that 
you see in these two documents in front, of you?

' A I don’t recall. I don’t recollect .that there 
were. ' . ■

9 Q Have you ever had occasion to discuss with
10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28. ’

Mr. ChristOn his admission to you about "borrowing" -certain 

pages from the Clerk’s Office?
A I kidded him about it.

Q Wien was this?

A Probably in this last meeting I had with him.

Q Wuab was said at that discussion, sir?
A At that time I believe I knew there was some 

sort of an official inquiry in progress about the Clerk’s 

Office and the avaiaility of the exhibits and whether any 

evidence had been taken or tampered with and I said, laughing­
ly, somehing about how slovenly the security at the Clerk’s 

Office was, that anybody could have taken semehing or 

substituted anything and I laughed about it.
' . Mr. Chhistien laughed and. I said something to
the effect, I think, "I think we both know it’s, easy to slip 
some notebook pages out of the Clerk’s OOfice, isn’t it, 

John?"- '

The implication was that I was charging him wit­

taking some stuffr?-but'he denied it. ’
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He said, "What do you mian?"

2 $ When Mr. Cristian first had this conversation
3 with you about taking of certain pages fr<m the Clerks Offic©

4 la connection with the Sirhan notebooks, did h© tell you

5 'Wether he had done so?

No, he didn't actually say so.
He spoke ©bout borrowing, but I do know that he

wanted to get as much miterial as he could get his hands

9 on.
Referring to the documents that made up the

11 evidence in the Slrhan case, did you haw in mind that one

12 I could pay a certain fee, 50 centos a page, and get duplicates

13 of Whatever we have here?
Right.
I’m not so sure, but I get the implication that

16 certain pages now missing from these documents, and perhaps

17 you think that Mr. CChistfin did take them.
I would like to say the mere fact that

19 Mr. Christian tells me that he took some documents doesn’t
20 mean to me proof that he did, because he is just a big

21 bnll-shitter and he would boast that he did something, but

22 whether he did or not is another question.
q I think we appreciate that, but I think it is

24 up to the maimers of the jury to evaluate your testimony

25 in that regard.
I have in mind as we sit here that there are

pages missing.
' ' Ml you can tell us is that the pages he showed
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you looked southing ike ^ pages that w® have here?

2

3

4

5

6

7
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A

Q 

looked like?

Yes

Wich of these two eXiibUs would- you say they

Would you say they 
in EXibit 52 or the photostats

looked like the photostats 
in Exhibit 50?

meh of those bears the most resembl^e to 

the pages that he showed you?
A well, it looks to me lite this eXhbit 50 here

is more lite what he had, but I w^Xd say th** im not 
certain about that, either-

12 MR

13

14 witness?
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If so, please trite them oat and they will be 

directed to the witness though the Deputy District

HECHT; All right; I have nothing further, 
FOREMAN; Any questions to be addressed Iso this

Attorney.

THE

. Appsaently not. .
■ Id lite to caution you not to discuss or impart 

at any time, outside of this jury rcora, th® questions tha 

were ashed of you in regard to this mat^ or you angers. 

mUl authorised by this Grand Jury °r the Co”* to di1’"*’ 

or .impart such meters *
You rill understand that a voUUn of these 

instructions on your part may be the basils for « charge 

aghast you of contempt of court* •

Do you understand that?

THE WETNESS; I do. -



i (Thereupon, the witness, Sebert 3. Kaiser, was then

escorted from the Grand Jury Hearing Room by the Sergeant
At Arms u

MR. HECHT: Mr. Floyd B. Nelson. '

(Thereupon, the witness, Floyd B. Nelson, was then

escorted into the Grand Jury Hearing Room by the.Sergeant
7 At Arms.)
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FLOYD B. NELSON, •

called as a witness before the Grand Jury, was duly sworn as 

follows: .

. THE FOREMAN: You do solemnly swear that the 
evidence you shall give in this matter now pending- before 
the Grand Jury of the County of Los Angeles shall be th® 

truth, the whole truth, and nothing but' the truth, so help 

you God? ‘ ■

THE WITNESS: I do.

EXAMINATION

BY MR. HECHT: ’

Q Mr. Nelson, what is your business or occupation, 

sir? ■
A I’m a janitor.

Q Where are you employed, sir?
A At the Veterans’ Hospital at Brentwood!.

Q May we have a precise address, for the record?28



A It’s on Wilshire Boulevard, at Veterans Avenue.

2

3

You can’t miss it.
It*s a big complex just west of -the freeway on

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Wilshire Boulevard.
q Is that the Brentwood Neuuro-Psyeciatric

Hospital?
A Yes, I guess.so. . .
q How long have you been working there?.
A Since February. •
Q mat did you do before that:?
A Before that I was on a sailboat.
Q Mr. Nelson, I invite your attention to the case

of Sirhan Bishara Sirhan.
Have you been interested in ^at case ever since

it first developed?

A Yes.
Q Do you belong to any particular group .in ^aneo- 

tion with that case that has been macing inquiries as to the 

ciccumstances surrounding the death of Senator Kennedy?

16

17

18

19

20 A Yes, I have.
21 Q Wiat is the name of that group?
22 ■ A. That is the Kennedy Assassination Truth
23 Committee.
24 Q Can you tell us when that was formed, to your
25 knowledge?
26 A That was formed in January of ’63.
27 Q Were you one of the original founding meters?

28 A I went to the first few meetings.
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10

Q Are you still a member of that group? •

A It is pretty much inactive now.

' Q . Wat was the avowed purpose# or the ostensible 

purpose of that group,, as you understood it, when you went ■ 

there? '

A We were interested in finding out, we suspected 

that there were other people involved in the killing of 
Robert Kennedy, and our interest was to bring pressure to 
open the matter to find out whether that was tame or not.

Q Do you know Mrs. Lilian Castellano?
11 . A Yes.

12 Q As a matter of fact, did you expect to come down

13 with her this morning?

14 A She suffered a heart attack and I had to take her
15

16
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to the hospital and that's why she couldn’t be here*
Q Is she all right now?

A When I left she was improved.
Q Was any prognosis given you at the time that you 

left?
A I haven't had a chance to get that.
Q To your knowledge is Mrs. Castelicrno a member of 

the Kennedy Assassination Truth Coimmttee?
A Yes, she is.

Q After Sirhan Bishara Sirhan was convicted, did 

you have occasion to make one or more visits to the Clerk’s 

Office on the 4th Floor of this building?
.A I went there once on June 5th, Thursday, June 

5th.



I invite your attention to Grand Jury EXibit

4
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Number 5 which purport® to be a photograph of a slightly 

smaller document which we call an exhibit viewing, slip.
DO you recognise that document? ■

A Yes.

' ■ Q What do you recognise about it?

A WH, I thought it out when we went there. I

can recognise my printing.
Q Who went there with you?

A Liliim Castellano.
o W*at was your purpose in going there? '

A Mr. Younger had gone on television, I Shirk that 

was' a few days before, and said that everything would be 

available to the public to see, and I just wanted to see what 

was available. ■ ' ■

Q What did you find was availb^le?

A Very litHe*

Q. Wet did you ask for?

A We were interested in the mteeial concerning the

23

24

25

26

27

28

car.

Sirhan was alleged to have a key to a car owned 

by a hotel kithm worker and we wanted to look at that.
. of course we wanted to see anything we could, 

to get an idea what was important, became w© really didn’t 

have any idea, as yet; we just had some suspicions.
Q Can you tell us, Mr. Nelson, whether, on your 

visit to the Clerk’s Office, you were shown photocopies of 

exhibits or any of the original exhibits themselves?



A We were shown some Xerox copies. •
Q Did you take time to examine what was shown?

A As I recall we didn’t have too much tie to look
4 at it.

Were you shown copies of Mr. Sirhan's notebooks?

6 ' A Yes.

Q Were they originals or copies?
A I believe they were Xerox copies.

9

10

11

Q Now, you told us that you made a request or you 

asked permission to examinee the exhbits. in the Slihan . 
case at the County Clerk’s Office.

There is no entry here as to what exhibits you

asked for.
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Were you able to comunicate precisely what it 

was that you wanted, without having it put on the exhibit 
viewing slip that you filed out? ’

A Well, I tatod to him veb^ly, just verbally.
Q You indicated to him verbally what you wanted? 

A Yes. .

Q Did they respond?

Did the person who was waiting upon you respond 

to your .verbal request? .

A They said that the majority of it, that the 
District Attorney's Office was stt.ll working and they were 

Xeroxing copies and things weren't in any. condition to be 

viewed but there were a few things available that they showed 
us.

Q Was Mrs. Castellano with you at that tme?
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^^^5^ ;-:^,

A

Q

that visit?
A

Q

Yes, Mr

How

Oh

And

if you remember?

long Md you spend in

maybe one hour*
was it a man or woman

A A woman and a man? it was

’^? J . '

the Clerk's office on

who watted on you#

a clerk, I guess one

of them# and them, later on, a man who talked, to us for a
moment and then he left,

Q Without
in your going to see

during the time that

suggesting that there was any impropriety

these exhibits, can you tell the if

you examined the exhibits was any repre

senttativre of the Clerk’s Office standing by there at the time
you were looking though them?

A

a counter —

that

them

side

what

Q

we cook

o

Well,,when you ©niter the Clerk’s office there Le

There’s a diagram right behind you, if that shows

Yes?
them

When

that’s a counter# and we came over here and

over to the table to look at them

you were looking at the table, was that out-

of the -counter where you were looking at them?

Dr

Q

Yes

Was there also someone at the counter watching

you were doing?
■ A Wil# there was somebody at the counter but I '

don't know if he was watching us
Q - was the person at the counter occupied with other •28
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persons while you ware looking at the material? •

A

Q

wil be able
and tell me?

A

I really don’t know

When you have some idea when Mrs. Casellmo 
to be down here could you please call my office

Yes, I wil

She made a request of no that she wanted me to
present the Grand Jury with the material that we had been

working on
Q

A

Q

held the
■ A

and some of it hasn’t been ptibl&hied
May I examine this?

We have cowpies
Was that, in connection, with the press confirmee

other day?

I know it’s

have

Mrs

down

it

Q

Yes. ■

This' i.s pretty much the work that was done 

part of her records but she said you were to

Why don’t you hold onto it, and perhaps

Castellano can tell us about it if she’s able to

here. ■ '
Thank you? I have no further questions

get

THE foremans Any further questions?

. Apparently not.

Id like to caution you not to discuss or topart 
at any time, outside of this jury room, the questions that
wore asked of you in regard to this matter, or your answers, 

wmi authorised by this Grand Jury or the Court to discuss 
or impart such matters* ’28
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1 You will understand that a violation of these
2 instructions on your part may be- the basic for a charge
3

’^ 4

.against you of .-contempt of court.,
■ Do you understand .that?

5 THE WITNESS j I do
6 (Thereupon, the witness, Floyd B. Nelson, was then
7 escorted from the Grand Jury Hearing Room by the Sergeant
8 At Arms.)
9 MR. HECHTs' Hrs. Joyce Shannon

10 (Thereupon, the witness, Joyce M. Shannon, was then
11 escorted into the Grand Jury Hearing Room by the Sergeant
12 At Arms.)
13

14

15 JOYCE M. SHANNON

16

17

recalled as a witness before this Grand Jury, was' previously 

duly sworn, was examined and testiiidi further as foiowm
18

19

20 EXAMINATION (CONTINUES)

21 BY MR. HECHT:

22

23

24

25

26

27

Q' . Mrs* Shannon, I’ve just placed
EdhMt Slip marking a letter as Grand Jury
55,

MR. HECHT: May that be so marked?

THE foremans It will be so marked

BY MR. HECHT:

Q wil you please take a look at

a Grand Jury
EXhbi-t Number

that letter and the28
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and1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11.

13

14

' 15

16

17 .

18-

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

envelope

A

9
A

Q

A

the united

0
A

Q

tell me if you have ever seen it before?

Yes, X have
When was- it that you first saw 1?

Yesterday., .

Where was it when you first saw it?
It came into the office, to my desk, though

States Mall.

Did you then open it?

■ Yes, I did. .
Would you take a look at that, leister and. tell me

if that letter was inside that envelope?

. A Yes, Lt-was

MR. HECHT: Mr.' Foreman, with your perm-ssion, having

in mind that I believe the .tetter is addressed to you, may

the letter be read into the record? . .
THE FOREMAN: Yes, it'may be road into the record

The .record may also show that Mrs. Shannons 

permission to ©pen Ml mH addressed to Foremans, of the
Jury

1?

MR.

THE

Mr. HeCht

foUwsO

has

Grand

HECHT? Would you. like to read it or shall I

FOREMAN* You may read- it, if you-pease.

HECHT:

"August 14
"Mr. Leo D

"Foreman- of.

read

(Mr. BeCht reads EXhbit 55, as

1971

Epstein ,
the Grand Jury
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• 1 "Rcom 548 - HU of Justice

2 ."Los Angeles, California

3 "Dear Foreman Epbtein:

4 X-have been fomed by the District Attorney’-s

5 Office that I have been requested to appear bate

6 your jury on the mming of August 18, 1971, Un-

7 fortunately, business obligations of a non-

8

9

cancellable natures preclude my appearing as

requested, as I will be away for the next three

10 or so weeks

11 "However inasmuch as I wish to cooperate as
12

13

14

,fully as possible under the
me reiterate my poslton* on

as I did some two weeks ago

ciromstamces, let

the relevant matter
to District Attorney

151 investigators Lightner and Burnet?

16 "1 In my haff-doen or so visits to the County
17 ClerkM <fUe during-the 1969-70 period, at

18 no We did I ever see or touch- any of the

19

20

’hard’ exhibits in question, nor' any others;

the singular interest I had in the case dealt

21 with certain witness imviws- conducted by

23

24

various law enferement agencies, which wee 

placed. in the court record after the Mihm 
trial and not precluded from examination by

25 any court order at any tine
26

27

28

"2 At no

areas
did I

tme did I ever enter any unauthorized
within the County Clerk’s Office, nor 
ever witness any other unauthorized
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1

2

3

4

5

6

7 -

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

23

24

25

26

27

party doing so.
"3, At no Wie did. I ever witness any un­

professional behavior ©a the part of any 

employee of the County Clark's Office: to 
the contrary, it was my experience that 
all employees with whom I came in contact 
during my visists the-e handled themselves 

with the utmost of responmtiy and 

dilience;

• B4» I am aware of no one who has handled any 

'har'd’ exhibits, other .than those reported . 
in re^nt newspaper and broadcast accounts.

* lx you require any further information about the 
aforementont^!! matter, my iawyer, former Chief Deputy 
Attorney Geum Charles a. d’Brien, is fully able to 
speak for me in my absence; you may contact him through
either his Los Angles (485M66J8). or 
(213-4335530$) of Slew ♦ .

"Thank you for your consideration of 
this matter. '
"Sincerely yours,
"Jonn G. Chistan

"cc: Charles A. O’Brien '
"County Clerk, Los Angeles 

■ "District Attorney, Los Angeles.

San Francisco

my miUcm in

#

I have nothing further of this witness.
. the foreman: Does any member of the Grand Jury have 

any questions to direct to this witness’? ■28



1

2

If so* ple&re write them out and they Wil be 

directed to the witness though the Deputy District
3 At totter
4 Apparently not

5 Thank you for coning, in, Mrs. Shannon*

6 AgMn* there is no need to instruct you about-
7

8

the necessity for secrecy of your testimony before this

Grand Jury. • . •

9 (Thereupon, the witness, Joyce M. Shannon* was then
10 escorted from the Grand Jury Heading Room by the Sergeant
11 At Arms.)

MR. HECHT* Mr. Burnett
13

14

15

' (Thereupon,

then escorted into

Sergeant At Arms,)

the
the

witness, WUim Burnett* Jr,, was

Grand Jury Hearing Room by the

16

17

18

19

. WILLIAM BURNETT, JR.,

called as a witness before the Grand Jury* was duly sworn
20 as follows*

21 THE FOREMAN* You do solemnly swear, that the
22 evidence you shall give in this

23

24

25

26

27

the Grand Jury of the County of
the truth* the whole truth, and

help you God?

THE WITNESS* I do

matter now pending before
Los Angeles shall be

nothing but the truth* 00

28
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BY MR. HECHT:

EXAMINATION

Q Mr. Burdett, what is your.busies or occupa-

4 toon?

5

6

7

A Investigator' for the County o Loa Angles,

District Attorney's Office, Bureau of XnvesUfaWnu

Q Mr. Burnett, are you one of the investigators

8 on the current investigation?

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

. A Yes, I am.

Q As far as the man named John Chistien, did I, 

a number of week's ago, indicate to you that I would We to 
have Mr., Chistian present during this Grand Jury Hearing?

■ A Yes, you did.

Q And as a result of that did you make some effort 

to locate Mr. Cristian? • ‘ .

■ A Yes, I did.
Q What efforts did you make?

A I located Mr. Cihistlan and iUkervewed him on 

July 26, 1971.

Q Where did that interview take places?
' ■ a At NicWdU's, on Melrose, I believe- it is.

Q Now, at the time you had the jnteviw with
Mr. ChhistUn, had you yet met and spoke with Mr. Robert 

Kaiser?
. A Prior to this tine I believe I had not.

■ . Q Did you subsequently conntact Mr. mses?
A Yes, I did. ■ •
Q During the conversation with Mr. Kaiser, did' he28
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1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

23

24

25

26

27
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state to you or did. he make any reference as to any statment 

that was made by Mr. Christaan in connection with the allied 
taking °f documents from the Clerk’s Of in in connection with

the Sirhan cases?

A

Q

hteiwed'
A

Q

ihe»vviwtdl

alone?

A

A

newsman

Q

Yes, he did.

.Did you have that information at the time you
Mr. Chhistan? -

I did not

You only acquired that if ©motion after you 
Mr. Oirista^n?

Yes, that*# right.

At the time you spoke to Mr. Chis tian, was he

No, he was with Mr. Ken Krasny, I believe, a
and

lion with

A

Q

another individual whoso name I dont remember

At that time
Mr. Christian?

At that trine
At that time

did you sit down and have a conversa-

I did.

was Mr. Christiint shown a number of
exhibit viewing request forms and asked ‘if he had made visits
to the Clerk’s Office on the 4th Floor in this buildnag?

A Yes, he did. I asked him if he' competes these
oXTbit review forms and he looked' at the forms and indicated 

that he had.

Q Did he state whether or not he had been down to

the County Clerk’s Office and had completed 

ing certain exhibits that were indicated on

the feme request-
the femo?

' A Yes, he did.28



J Were ttoe the exhibit revising forms, or copies

2

3

of them you

A

had obtained in connection with the Sirham case?

Yes, that's correct

4 Do you remember how many separate viewing forms

5

6

you had?

A The exact number I don't recall but I believe it

7 may have been five of six

8 Did you write a report about that interview?

9

10

11

12

■ 13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

A

A

Q

Yes, J did, ■
Is this a copy of that report?

Yes, it is, •

Would you take a- look at that report and refresh .

your recollection?

A (The witness complies with counsel's- request.)
This is a copy of the original report concernU®

Mr. Christian??
A Yes, it is

At any tmes during this interview did

Mr. Christian indicate' to you there were' more- tmes he had

visied the Clerk's Office in connection with the Sizhan

Cas© than ■ch- number of eXhibt viewing slips you had shown 

to him? '

’ A

there many

you have?"

A

Yes, sir, he remarked he beUved' that he was

more times®

Un fact,

Wiat did

than the sips that we had shewed him

his

you

I sad, "Yes

exact, words were, "Are these all

say?
"
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1 Q What else was said, by yourself and Mr. Christian

2 during this inemew??
3 A We discussed why he had gone down to vi#w the
4 exhibits.

v 5

6 eXhbits
We asked him if he had- seen any ’ of the original ■

the hard exhibits
7 He indicated-he had not, that he had soun the
8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

Xerox copy

Q'
the County

A

Houghton

arranged

exhhits
Did he indicate to you how he had come to go to

Clerk*a Affile??
He stated that

of the Los.Angela

for him to go over

he had contacted Deputy Chef
Police Department who had 

and see the exhibits.
He had been there on one occasion and had been

' refused to see the exhibits# that- they were not ready then and

that he contacted Houghton

Q

whether he

A

Q

Did he indicate whether he was ever given exihbits
saw any of the original exhibits in the cases?

He did not

Did Mr. Cristian indicate to you whether he .
21 ,purchase any duplicating services from the County Clerk*®

Office in connection with any of the documentary? evidence?
23 A He had indicated that he had purchased seme but
24 the' cost of 50 dents per copy was quite exorbitant and he
25 had proceeded to xeviw the exhibits later on and had dictated
26

27

into his tape recorder.
MR. hechts X*ve nothing further from this witness at

this time
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1
THE FOREMAN: Are there any questions to be diredd

2

3

to this witness by any memsr of the Grand Jury?

If so, please write them out and they will

4 be directed to the witness through the Deputy District

5 Attorney

6 • MR. I do have a question

7

8

9 EXAMKATO1 (CONTINUED)

10 BY MR. HECHT:

11 Q . one of -the Grand Jurors has asked the question
12 whether or not it is common for the District Attorney*#

13 investigators to conduct interviews in. the presence of

14 newsmen

15

16

17

18

19

20

21

A

o
local staff

A

Q

Let

You

me back up and ask your

indicated a-Mr. Ken Krasny was present?

That's correct

To your knowledge its he affiliated with the 

of one of the news media?

Yes

Was it your plan that Mr. Krasny be present at

this, interview?

23 ' A It was not

24 I had contacted Mr. Christian earlier on the
25 telephone and requested a meeting at any location he would
26 suggest
27 He suggested HckodH'&. and I said fire and
28 ■ the time was set



1 ' . My partner and I arrived as Nickodll’s and I

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

. 15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

had never net Mr. Christina prior to that time. ■

He said he would be wearing a beard and a turtle­
neck sweater and we located him to the back of the restaurant.

. When we approached hm, he had these two ~

individuals and he had a tape recorder and he made.it quite 
clear at the time that anything that he said was going to ■ 
be re-broadcast during some news report. ■

' ' Be made it quite clear that he was willing to
discuss anting with us, but it had to be tape recorded.

0. Mr. Oihisti^sn had the tap© recorder?
A Yes? Mr.. Christian did.

Q ■ And Mr. OiristliEn insisted on having the 
conversation in the presence of these individuaS?■

A Yes. ■ ■ • '

. 0 And in tape, recording the conversation? ■ .
a Yes. ’

MR. HECHT All right, that's all. ‘ ■

■ Thank you. . .

THE FOREMAN* Any further questions?

Apparently not.
' im sure you don't need the admoitin as to the 

secrecy of your testimony before the Grand Jury? either.
. Thank you for testifying.

(Thereupon., the witness, Wilim Burnt, Jr. of was 

then escorted from the Grand Jury Hearing Room by the Sergeant 

At Arms.) - ■ ■ ■ .

MR. HECHT: Mr. Gregory Roberts, please.28




